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 ١- حقابه کشارزی سدهای ١۵ خرداد و الغدیر
۲-اسناد کارخانجات جاده قدیم تهران 

عنوان دستور جلسه:
بررسی مشکلات تامین اجتماعی -

مراسم تجلیل از صادر کنندگان نمونه  -
عنوان خارج از دستور:

تفویض اختیار ثبت سفارش  -
پیش از دستور:

- پیگیری مصوبات قبلی
۱) حقابه های کشاورزی

جناب آقای مومن رئیس خانه کشاورز استان: 
کشاورزان فقط اجرای قانون را می خواهند نه افدام فرا قانونی در خصوص پرداخت دیونی که کشاورزان باید پرداخت نمایند منطقی 
نیست این مباحث در جلسات کارشناسی شورای گفتگو در اتاق به بحث و تبادل نظر گذاشتیم و همچنین بحث آب تنظیم شده و 
تعدیل پروانه های قدیمی چاههای کشاورزان و تعدیل آنها که از سوی سازمان آب منطقه ای مورد تاکید قرار گرفت و نهایتاً مقرر 
شد کمیته ای با حضور نمایندگان جهاد کشاورزی- استانداری- شرکت آب منطقه ای- کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی- 
سازمان نظام صنفی و خانه کشاورز تشکیل و بصورت تدریجی تا آخر سال ١٤٠٠ موارد بررسی و خروجی آن مبنای تصمیمات 
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شرکت آب منطقه ای قرار گیرد همچنین بمنظور تقویت بخش کشاورزی و تغذیه سفره های آب زیر زمینی و صیانت از حقابه ها و 
محیط زیست با شرایطی که توسط همین کمیته مشخص خواهد شد نسبت به رها سازی آب سد ١۵ خرداد اقدام گردد.

و بالاخره با توجه به اسناد موجود و پیشینه های تاریخی حقابه استان از رودخانه قره چای پیگیری  با مکاتبه بین دو استان قم و 
مرکزی نسبت به افزایش حقابه های استان قم اقدام صورت پذیرد 
٢)پیگیری صدور اسناد ملکی کارخانجات جاده قدیم قم- تهران 

جناب آقای سلامتی مدیر کل اداره ثبت اسناد و املاک قم 
پیرو جلسات قبلی و مراجعات آقای حاج ابراهیمی مسئول تعاونی واحدهای جاده قدیم تمامی نواقص پرونده ها بررسی و احصاء 
گردید ٢۷ سند بنام راه و شهرسازی صادرشده است که در حال اصلاح شدن می باشد و برای بقیه نامه به آدرس آنها پست گردیده 
تا تشریفات قانونی طی شود و بنظر می رسد یک روند اجرایی خوبی برای حل مشکل بوجود آمده و امیداست در جلسات بعدی 

گزارشات کاملتری از حل نهایی مشکل ارائه نماییم.
جناب آقای ابراهیمی ریاست هیات مدیره کارخانجات جاده قدیم تهران: 

از جلسه قبل تا کنون مراجعات متعددی به سازمان ثبت داشته ایم نقشه بزرگ حاوی جانمایی واحدهای موجود تهیه و به اداره ثبت 
تقدیم کردیم با همه گرفتاریهای اداری که در سازمان ثبت وجود دارد کمکهای مناسبی برای فعال کردن سیستم رفع موانع و صدور 
سند در این اداره رخ داده و ضمن تشکر از همکاریهای آقای سلامتی ( مدیر کل محترم) انتظار میرود تا یکماه آینده نتایج خوبی 

بدست آید که در جلسات بعدی گزارش خواهد شد.
مشروح جلسه:

دستور اول: بررسی مشکلات تامین اجتماعی 
چهل و یکمین جلسه شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان قم با ترکیب بزرگداشت روز ملی صادرات و حضور مدیران 

عضو شورا و تشکلهای صنعتی- اقتصادی بریاست استاندار محترم در مورخ ٩٩/١١/٣٠ تشکیل گردید.
آقای خاکی ریاست اتاق و دبیر شورای گفتگو: 

خیر مقدم به حاضرین بویژه مهمانان خارج از استان جناب آقای دکتر نوری معاونت سازمان توسعه تجارت و جناب آقای دکتر 
قاسمی رئیس مرکز پژهشهای اتاق بازرگانی ایران که بدلیل تکریم از صادرکنندگان نمونه سال ٩٩ استان حضور یافته اند.

در سال جهش تولید برخی از واحدهای اقتصادی از سیستم اجرایی سازمان تامین اجتماعی با مشکل ربرو هستند که امروز در دستور 
جلسه قرار دارد و مورد بحث و بررسی قرار خواهند گرفت انتظار میرود همانطور که در اکثر برنامه ها و مشکلات سازمانهای دولتی 

با اتاق بازرگانی تعامل خوبی داشته اند در این ارتباط همراهی لازم را بعمل آورند.
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آقای حاجی زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی قم: 
در خصوص مشکلات و چالش های بخش خصوصی با تامین اجتماعی تا کنون ۵ جلسه کارشناسی شورای گفتگو اجرا شده که 
نتایج جلسات حاکی از آن است که بخشی از موضوعات در سطح ملی باید طرح و راه حل مناسب پیگیری شود و برخی دیگر از 
طریق استان صورت پذیرد که این نوع موارد ممکن است برداشت و رفتار منفی مجریان و کارگزاران سازمان مزبور باشد و یا 
محدودیتهای دیگر از قبیل نا آشنایی کارآفرینان و عدم آموزش آنها در سیستم ثبت اطلاعات و دفتر نویسی و برخی از موارد متوجه 
موسسه حسابرسی است که برخی افراد کم تجربه و بی اطلاع از سوی این موسسه تحت نظارت تهران به سیستم ها مراجعه می نمایند 
و با نگرش دریافت حداکثری منابع مالی از واحدها لاجرم به سمت چالش با متقاضیان حرکت خواهند کرد لذا تفویض اختیار به 

استان ضرورت دارد در اینجا مناسب است تعدادی از کارفرمایان که در جلسه حضور دارند طرح موضوع نمایند: 
جناب آقای نوپوش مدیر عامل رفاه شیمی پارسیان: 

برابر فرایند پیچیده و طولانی در جلسات ستاد تسهیل با حسن نظر مدیران محترم مصوبه ای اخذ می گردد سپس به تهران انعکاس و 
در ستاد تسهیل مرکز تبدیل به مصوبه ملی می گردد و معاون اول رئیس جمهور به استانها ابلاغ می نمایند و آن اینکه سازمان تامین 
اجتماعی مجاز است فقط دفاتر مالی یکسال مورد نظر را بررسی نموده و به سالهای قبل ورود پیدا نکنند اما در جریان اجرا برخی 
کارگزاران سازمان مافوق قانون تصمیم گیری نموده و این مصوبه را بلا اجرا می سازند و یا بحث جریمه دیرکرد در سال جاری که 
بدلیل کرونا واحدهای صنعتی معاف شده اند اما در عمل اجرا نمی گردد همچنین ترکیب هیاتهای بدوی و تجدید نظر در حل 
اختلاف کارفرمایان با ممیزین سازمان تامین اجتماعی علیرغم دستور معاون اول رئیس جمهوری نمایندگان اداره کار را در جلسات 
تصمیم و رای گیری دعوت ننموده و یا در جلسه اجازه ورود نمی دهند لذا اصلاح ترکیب این هیاتها مورد درخواست است. وجناب 

آقای دادخواه مدیر کل محترم باید به قانون تمکین نمایند.
جناب آقای اله یاری نائب رئیس اتاق بازرگانی: 

متاسفانه تامین اجتماعی برای همه واحدها مشکل ایجاد نموده است و هم اکنون در رتبه اول سازمانهای مشکل آفرین قرار گرفته 
است اولین تقاضایی که داریم مستقل شدن موسسات بازرسی در استان و قرار گرفتن آنها زیر نظر مدیر کل محترم سازمان تامین 
اجتماعی استان است به این دلیل که کم تجربه ترین و کم سواد ترین افراد برای بررسی دفاتر انتخاب می شوند و بعد از گرفتن 
ایرادات می گویند بروید و اعتراض نمایید( کمیسیون حل اختلاف) و اینکه چرا به هزینه هایی مانند معاینات دوره ای کارگران و یا 

سبد کالای ماه مبارک رمضان بی توجهی نموده و آنها را مردود می شمارند و بیمه به آنها تعلق میگیرد.
آقای عالمی رئیس سازمان نظام صنفی کشاورزی: 
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قانون معافیت حق بیمه کارفرمایان کارگاههای کشاورزی تا سقف ۵ نفر مدتهاست در استان اجرا نمیشود که 
ناگزیر به پیگیری موضوع شده و در مهر ماه ٩٩ متوجه شدیم بخشنامه ای از سوی سازمان تامین اجتماعی 
مرکز ارسال گردیده مبنی بر عدم تعلق معافیت بخش کشاورزی بدلیل عدم تامین بودجه و اعتبار از سوی 
دولت در حالیکه کشاورزان نقشی در رساندن اعتبار و بودجه به یک سازمان دولتی مثل تامین اجتماعی ندارند 
ولی سازمان مزبور کار خودش را می کند انتظار داریم بر اساس اولویت بخش کشاورزی دراین مورد تجدید 
نظر گردد و در یک جلسه تعاملی سازمان تامین اجتماعی و سازمان نظام صنفی و بازدید میدانی از واحدها 
موضوع حل و فصل شود. و با دید حداکثری حمایت از سوی مدیر کل تامین اجتماعی برخورد شود البته 
هماهنگی اولیه برای بازدید از واحدها را با ایشان انجام داده و امید است با رویه مدارا کونه و توجیه 
کارشناسان بیمه بتوانیم از این معضل در دو بخش کشاورزی و صنعت عبور کنیم و تشکر می کنیم از آقای 

دادخواه اگر بتوانند این روحیه را به پایین سازمان انتقال دهند.
آقای بصیر نیا مدیر عامل شرکت نانو بتن امین: 

انتظار داریم قانون عمل شود خارج از آن هیچگونه ادعایی نداریم در مجموعه نانو بتن بر اساس اعتراض 
نیروی انسانی اخراجی بنگاه و سپس محکومیت او در دادگاه به زندان و جرایم متاسفانه از سوی سازمان تامین 
اجتماعی اظهارات وی که یک متخلف ثابت شده بوده مبنای تصمیم گیری مسئولین دولتی این سازمان شده 
است و شرکت را یک میلیارد جریمه کرده اند از طرفی مباحث مطرح شده دیگران متوجه ما هم می شود از 
قبیل ورود غیر مجاز به حسابهایی که قبلاً مورد رسیدگی قرار گرفته و یا هیاتهای یک سویه حل اختلاف در 
سازمان تامین اجتماعی و ترکیب ضد کارفرمایی آن که علیرغم تصریح قانون نمایندگان اداره کار را 

درجلسات هیاتها راه نمی دهند و آراء بصورت یک طرفه بنفع سازمان تامین اجتماعی صادر میشود. 
آقای خاکی رئیس اتاق: 

متاسفانه یکی از کارشناسان حوزه معاونت درآمد سازمان تامین اجتماعی تعامل کمی با تولیدکنندگان دارد و 
منشاء مشکلاتمزبور شده است انتظار میرود در مسئولیت وی تجدید نظر گردد و آبروی سازمان حفظ شود.

آقای دادخواه رئیس سازمان تامین اجتماعی: 
ما آمادگی داریم با سازمان نظام صنفی کشاورزی جلسه گذاشته و مشکلات فی ما بین را مرتفع سازیم اولین 
جلسه هفته پیش برگزار و مقرر شد ادامه یابد در خصوص شرکت نانو بتن سازمان برنامه و بودجه بیان نموده 
است که پروژه عمرانی نمی باشد و لذا مشمول مقررات اخذ جرایم و هزینه های مترتب خواهد شد. در 
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خصوص موسسه حسابرسی سازمان ها هم نظر با فعالان اقتصادی است که این موسسه در استان در اختیار 
مدیران سازمان تامین اجتماعی قرار گیرد تا بررسی از نزدیک امکان پذیر شود اگر شورای گفتگو مصوب 
نماید ما پیگیری خواهیم کرد. در رابطه با مباحث اختلافی چون در قانون نماینده کارفرما در هیاتهای بدوی و 
تجدید نظر وجود دارند و پرونده ها نشان دهنده امضاء آنها ذیل مصوبات است لذا از کارفرمایان درخواست 
می شود موارد خود را قبلاً به  نمایندگان کارفرمایان که در هر شعبه مشخص گردیده اعلام تا تصمیمات 
مناسبتری اخذ گردد. برای بحث اضافه کردن نماینده اداره کار در هیاتهای بدوی و تجدید نظر ما موافقیم 
بشرط آنکه احکام آنها از تهران صادر گردد و آمادگی پیگیری موضوع را داریم چنانچه در شورای گفتگو 

مصوب گردد و به مبادی ذیربط اعلام شده و پیگیری خواهیم کرد. تا در استان تصمیم گیری صورت پذیرد.
آقای حاج زمانی دبیر کل اتاق: 

آنچه در جلسات کارشناسی شورای گفتگو مطرح گردید در این جلسه بصورت موکد از سوی کار آفرینان و 
ریاست محترم اتاق بازرگانی مطرح شد چهار مورد مشخص زیر بعنوان پیشنهاد بیان می گردد 

الف) سازمان تامین اجتماعی حداکثر ظرف ۶ ماه از تاریخ دریافت صورت مزد، اسناد و مدارک کارفرما آنرا 
مورد رسیدگی قرارداده و در صورت مشاهده نقص، اختلاف یا مغایرت به شرح ماده ١٠٠ قانون سازمان تامین 
اجتماعی اقدام و مابه التفاوت را وصول نماید و پس از انقضای ۶ ماهه امکان رسیدگی توسط سازمان وجود 

نخواهد داشت.(وفق قانون و دستورالعمل ها)
ب) سازمان تامین اجتماعی از ورود به مباحث مرتبط به بررسی های دفاتر بیمه ای شرکتها بیش از حد تعیین 
شده در تصویب نامه صدر الذکر خودداری نموده و صرفاً بررسی های دفاتر را در یکسال زمان مورد 

درخواست محدود نماید و از ورود و بررسی دفاتر سالهای قبل خودداری گردد.
ج) ترکیب اعضای هیات بدوی و تجدید نظر سازمان تامین اجتماعی با حضور رئیس اداره کار شهرستان در 
هیات بدوی و مدیر کل کار استان در هیات تجدید نظر تقویت گردد تا احکام منطقی و معتدل صادر 

شود.(وفق دستور معاون اول رئیس جمهور)
د) اختیارات موسسه حسابرسی از تهران به مدیریت محترم استان تفویض گردد. و مدیر عامل سازمان تامین 

اجتماعی پاسخگویی انتظارت کارفرمایان تعیین شوند.
خارج از دستور:

جناب آقای سیجانی رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت 
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بر اساس مصوبه جلسه چهلم شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی که با حضور مقام عالی وزارت 
صنعت، معدن و تجارت انجام گرفت و مشکل تامین مواد اولیه واحدها بر اساس میانگین ٢ سال قبل بیان 
گردید موضوع پیگیری و با موافقت مقام عالی وزارت صنعت، معدن و تجارت مدیریت ثبت سفارش واردات 
مواد اولیه مورد نیاز واحدهای تولیدی تا کنون دارای محدودیت تا سقف ٢٠ درصد مازاد بر متوسط واردات 
سال های گذشته بوده و مابقی آن بایستی پس از تائید استان به وزارت صنعت، معدنو تجارت ( معاونت 
تخصصی) ارجاع و تائید می گردد با پیگیری انجام شده مصوب شد اختیار فوق به رئیس سازمان استانی تا 

سقف ظرفیت اسمی و عملیاتی پروانه تفویض گردید.
جناب آقای دکتر سرمست استاندار محترم 

در یک سال اخیر مهمترین رسالت و ماموریت اینجانب حمایت از تولید و صنعت بوده و اولویت اول ما تلقی 
می شود تشکیل جلسات شورای گفتگو با این کیفیت از مهمتری ابزاری است که می تواند در تحقق اهداف 
مار ا کمک کند و در هر مرحله از بروز اختلاف و تضاد فی ما بین ما به نفع بخش خصوصی حرکت خواهیم 
کرد تا منطبق بر قوانین و رویکردهای قانونی بتوانیم بر مشکلات فائق شویم آنچه که امروز د ردستور جلسه و 
پیگیری مصوبات مطرح گردید نشان دهنده اقدامات کارشناسی هدفمند است مواردی که بعنوان پیشنهاد در 
این جلسه مطرح شد بطور کلی مصوب اعلام می گردد و ضروری است پیگیری لازم بعمل آید و مدیران 
برای امضای کارشناسان خود که جلسات کارشناسی اعزام می نمایند اعتبار قائل شده و آنها را تمکین نمایند و 
ودر دستورات نامه ها بنحوی عمل کنند که کارشناس مرتبط بدون ابهام و یا دستورات شفاهی مغایر با دستور 
کتبی روبرو نباشد و از سرگردانی کارآفرینان اقتصادی جلوگیری شود. چون برخی مدیران دو گانه برخورد 
می کنند و از آنها انتظار داریم روحیه مثبت خود را به پرسنل بصورت واقعی انتقال دهند یعنی مدیران بایستی 
رفتار مدارا گونه خود با فعالان اقتصادی را به زیر مجموعه خود تسری دهند و تمامی سلسله مراتب سازمان با 
یک آهنگ و بصورت موزون اقدام داشته باشد و مثبت اندیشی فراگیر شود و آنجاییکه محدودیت تصمیم 
گیری دارید با امضاء استاندار و مکاتبه با مبادی تصمیم در تهران اینجانب در کنار شما خواهم بود علاوه بر 

پیشنهادات مطروحه در این جلسه موارد زیر به مصوبات اضافه گردد.
کمیته آب مورد پیشنهاد در دفتر معاون عمرانی استانداری جناب آقای بهشتی تشکیل و اجرایی شود. -١



تاریخ
شماره
ندارد

گزارشات کارشناسی مربوط به سازمان تامین اجتماعی پس از جلسه به معاونت اقتصادی استانداری ارسال  -٢
و در مواردی که نیاز تشخیص داده می شود تصمیم گیری شود.

جلسه ای با حضور معاونت محترم درآمدی سازمان تامین اجتماعی( جناب آقای سالاری) پیش بینی  -٣
گردد ویا مذاکره صورت پذیرد تا برخی  مسائل روز در حوزه تامین اجتماعی به انجام رسد. آقای 

دادخواه هماهنگی لازم را برای حضور ایشان در جلسه بعدی در صورت امکان فراهم سازند.
پس از جلسه شورای گفتگو طی مراسمی تجلیل از صادرکنندگان برتر استان مشتمل بر ١۶ صادرکننده در ۸ 
گروه فعالیتی بعمل آمد در این مراسم به ١۸ نفر از مدیران بنگاهها مدیر عامل برتر، جوانترین صادرکننده و 
صادرکننده پیشکسوت و همچنین یک واحد دانش بنیان بعنوان نمونه های استانی معرفی گردیدند. همچنین 
واحد تولیدی استان شرکت کیمیا پلی استر قم که در سال جاری بعنوان نمونه برتر ملی و در روز ملی 

صادراتدر تهران از ایشان تجلیل گردید مجدداً توسط استاندار محترم مورد تقدیر قرار گرفت.
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مصوبات استانی

مصوبات استانی

تصمیمات عنوان دستور ردیف

سازمان تامین اجتماعی حداکثر ظرف ۶ ماه از تاریخ دریافت صورت 
مزد ، اسناد و مدارک کارفرما آنرا مورد رسیدگی قرارداده و در صورت 
مشاهده، نقص، اختلاف یا مغایرت به شرح ماده ١٠٠ قانون سازمان تامین 
اجتماعی اقدام وپس از انقضای ۶ ماه امکان رسیدگی وجود نخواهد 
داشت و در موارد اعتراضی صرفاً به همان بخش مورد اعتراض رسیدگی 

خواهد شد( پیگیری: سازمان تامین اجتماعی)

بررسی مشکلات تامین اجتماعی

۱

ترکیب اعضای هیات بدوی و تجدید نظر سازمان تامین اجتماعی حسب 
دستور معاون اول رئیس جمهوری با حضور مدیران کار شهرستان ( در 
هیات بدوی) و مدیر کل کار( در هیات تجدید نظر) تقویت گردد بدلیل 
ترتیب که با پیگیری سازمان تامین اجتماعی صدور احکام آنها از سازمان 

مرکزی درخواست شده و عملیاتی گردد( سازمان تامین اجتماعی)

بررسی مشکلات تامین اجتماعی

۲

سازمان تامین اجتماعی از ورود مباحث مرتبط با بررسیهای دفاتر بیمه ای 
شرکتها بیش از حد تعیین شده در تصویب نامه های قانونی خودداری 
نموده و صرفاً بررسیهای دفاتر رادر یکسال زمان مورد درخواست 
محدود نماید و از ورود و بررسی دفاتر سالهای قبل خودداری شود( 

سازمان تامین اجتماعی)

بررسی مشکلات تامین اجتماعی

۳

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان با مشارکت مدیر عامل شرکت 
تعاونی کارخانجات جاده قدیم قم – تهران بمنظور اجرای فرایند صدور 
سند املاک کارخانجات مزبور اقدام لازم بعمل آورده و نتایج پیشرفت 
کار در همه جلسات شورای گفتگو گزارش نمایند.(پیگیری: سازمان 

ثبت اسناد)

پیش از دستور:اسناد کارخانجات جاده قدیم 
تهران

۴

سازمان تامین اجتماعی استان بمنظور تعامل بیشتر سازمان با فعالان 
اقتصادی از معاونت درآمدی سازمان مرکزی ( جناب آقای سالاری) 

بررسی مشکلات تامین اجتماعی
۵
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دعوت نموده تا در یک جلسه مشترک با فعالان اقتصادی و یا شورا ی 
گفتگو موضوعات مطرح و تصمیم گیری شود( پیگیری: سازمان تامین 

اجتماعی)

مصوبات ملی:

مصوبات ملی

تصمیمات عنوان دستور ردیف

اختیارات موسسه حسابرسی سازمان تامین اجتماعی در خصوص 
بررسی دفاتر واحدهای مستقر در استان به سازمان تامین اجتماعی استان 

تفویض گردد تا در مقابل تصمیمات اخذ شده پاسخگو باشند

بررسی مشکلات تامین اجتماعی
۱


